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The 7th Edition of Fete des Bulles and 24H
International Comic Marathon

Entry Form

Number： （Filled by Organizing Committee）

Basic Information

Participant’s
Info

Name Gender 口Male 口 Female

ID Number ID Type

Date of birth Identification
口 Student
口 Graduate
口 Teacher

Contact

Address

Email Postal Code

Mobile
Number

Phone

QQ /MSN Remark

Introduction of
The Author

Participating
Institute

Entry
Instructions

Before submission, please confirm below:
1. Any applications will be deemed as participant agrees to accept all rules,
regulations and instructions formulated by the organizing committee.
2. The author should confirm he / she has the copyright of entry, which is excluding
from reputation right, portrait right, privacy right disputes. The legal issues and
disputes arising therefrom shall be borne by the participants; the organizing
committee may reject any work that conflict with national laws and cultural policies.
3. All submitted works are deemed as grant the exhibition right of all authorized
exhibition established by the Organizing Committee. All these materials can be used
for news reporting, media broadcasting, brochures, books or magazines, TV stations,
internet, mobile media or other new media special publicity column.
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4. No registration fee charged.
5. All the entry works will not be returned.
6. The organizer and organizing committee have the final right to interpret all rules
and regulations of selection, exhibition and judging entry works.

Signature:

Contact

Address: Organization Committee of the 7th Edition of Fete des Bulles and 24H
International Comic Marathon ( Room 511, Building E, Jilin Creative Industry Park
of Animation, Comic & Games, Guigu Street, High-tech Development District,
Changchun, Jilin Province)
Contact:
Ms. Wei

Tel：86-0431-87018878

Submission Email：jaianimation@126.com
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著作权授权承诺书

本单位/本人就授权给第七届图像小说节（长春站）暨第七届图像小说节（长

春站）暨“24 小时国际漫画马拉松”组委会(以下合称“主办方”)的参评作品

（以下简称“授权作品”）的著作权和内容承诺如下:

1. 本单位/人保证具有签署本承诺书并履行相应义务的权利和授权。

2. 本单位/人保证对授权作品拥有完整独立著作权、网络传播权及转授权，拥

有授权给主办方免费使用作品的权利，并同意在第七届图像小说节（长春站）暨

“24 小时国际漫画马拉松”合作网络上、线下展览。

3. 本单位/人保证所有授权作品的著作权和内容符合主办方制度要求,并根据

主办方要求提供授权作品的各类著作权证明文件，主办方对著作权证明文件的审

核行为不减免本单位/人的任何责任。

4. 本单位/人保证所有授权作品的著作权和内容不会违反任何法律法规、不会

侵犯任何第三方的著作权及其他合法权利，对由于授权作品的内容或权利瑕疵引

发的争议或权利纠纷承担全部法律责任，并承担由此给主办方及相关单位/个人

造成的全部损失。

5. 本单位/人保证所有授权作品的相关作品及作者信息真实有效，并在发生著

作权纠纷时及时提交上述信息。

特此承诺！

承诺单位/人: （盖章/签字）

联系电话:

地 址:

签署日期:


